2024 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 3/24/2024	下週主日 Next Sunday 3/31/2024		
中文主席 English Presider	宋保軍(C)/Richard(E)	張文迪		
中文講員	徐肇基牧師	Pastor Martin Stidham		
English Speaker	Pastor Martin Stidham			
翻譯 Interpreter	胡子萍	暢麗平		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲(C) /Daniel(E)	羅鳳玲(C) /Daniel(E)		
中文招待	王國歡,李玉華(C)/	姜 華,刘 兵,Tony		
Ushers	陳兢一,張超音(E)			
音響/投影	孫強(C),Leon(E)/	何小紅/单永衛		
Audio Engineer/PPT	徐慧君(C),Kaiting(E)			
托兒 Nursery	张超英	李玉华		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	陳祝平,王 瑩,	徐慧君,Kaiting		
Lunch Serving	杜 娟,朱桂紅	黄雯茗,胡子萍		
清潔同工 Cleaning	陳兢一,单永衛	馬曉敏,于大華		
保安 Security	張 毅	Shawn		
週二 Tuesday 10:30AM	姐妹團契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: (<u>321-971-546</u>)			
週五/週六 Fri./Sat. Night	家庭小組查經 Family Bible Study			

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Feb. Income	Feb. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$4, 730. 00	\$11, 934. 00	\$18, 057. 00	\$0.00
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$510.00	\$0.00
宣道 Missions	\$2,000.00	\$2, 620. 00	\$2, 220. 00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

毎月背诵经文 Monthly Verses - March, 2024:

但聖靈降臨在你們身上,你們就必得著能力,並要在耶路撒冷、猶太全地,和撒 瑪利亞,直到地極,作我的見證。(使徒行传 Acts 1:8)

願神憐憫我們, 賜福與我們, 用臉光照我們, 好叫世界得知你的道路, 萬國得知你的救恩。(詩篇 Psalm 67:1-2)

英語牧師English Pastor	長老 Elder
Martin Stidham	張文迪 Wen-Dyi Chang
Tel: (312) 622-3447	Tel: (918) 252-4886
stidmart@outlook.com	wendyiandlouise@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

以愛連接,與神、家庭、教會和世界建立更深的關係 Deeply connected with God, family, church, and the world wrapped in the Lord's love

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

三月二十四日 March 24, 2024 主席 Presider: 宋保軍 10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 徐肇基牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 Psalm 147:1,7,11 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐Congregation 祈禱 Invocation 主席 Presider 讀經 Scripture Reading 路 10:38-42; 约 12:1-15 眾坐 Congregation 證道 耶稣是王还是主 徐肇基牧師 Is Jesus King or Lord? Rev. George Hsu Sermon

> 回應詩歌: 祂是主 He is Lord 奉獻詩歌: 437 献上最美 Our Best

毎月经文 Monthly Verses主席 Presider讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest眾立 Congregation祝禱 Benediction張文迪長老 Elder Wen-Dyi Chang

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements

阿們頌 Amen Praise 默禱 Silent Prayer 殿前禱告 Altar Prayer

回應/奉獻 Response/Offering

定を Elder Wen-Dyl Chang 眾立 Congregation

眾坐 Congregation

主席Presider

主席 Presider

報告事項:

- 歡迎大家參加今天的主日崇拜。特別感謝徐牧師的信息。願神赐福他在願神賜福 大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (3/31) 復活節聯合崇拜 10: 45AM 開始,同時也有線上直播。請預備心 參加。
- 3. 本週五晚上7: 30PM 在教會有受難節聚會,並有聖餐。請大家一起來敬拜和紀念 主耶穌為我們所成就的教贖。弟兄姐妹們可以帶百合花來紀念主的受難。
- 4. 我們將會有聯合復活節主日崇拜 (3/31), 同時也將會有受洗。如果你願意在當 天受洗,今天下午有受洗班。請與馬丁牧師,或張文迪長老聯繫。
- 5. 教會鼓勵大家參與小組聚會, 我們可以更深入的連接。如果你還沒有或不知道要 參加那個小組, 可以聯繫牧師, 長老和執事。
- 6. 教會的北門入口處仍在施工中,請大家用南邊的入口進出。不便之處,請見諒。

祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力,為我們的下一位中文牧師禱告。求主預備他。
- 2. 為武淑菊姐妹治療禱告。
- 3. 為 Su Reavis 姐妹手術後的康復代禱。她非常感謝弟兄姐妹們的愛心為她所準備的食物。
- 4. 請記念宣教士 Paula 姐妹女兒可以順利拿到簽證回到美國並為她在滔沙要找的房子禱告。
- 5. 請為教會水管破裂修復工程能夠快速順利修復禱告。
- 6. 為今年夏天的青少年和成人宣教工作/旅行禱告!
- 7. 為預備要受洗的弟兄姐妹們禱告,讓他們預備好心為主作見證。
- 8. 為我們教會所支持在中國的宣教組織和同工禱告。祈求保護和供應。
- 9. 感謝主讓陳瑛姐妹和她的團隊於 3/22 從台灣安全返回。
- 10. 請為永衛的父母於 3月24 滔沙時間晚上7點在上海接受面談禱告,以便獲得簽證來訪。願主賜恩給他們。
- 11. 祈求李醫師的肺部變得清澈、健康, 呼吸順暢。
- 12. 為 GiGi 姐妹回國安慰母親並與家人分享福音代禱。

Announcements:

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. Special thank you to pastor Hsu's message. May God bless those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (3/31) we will have Easter Sunday combined worship service starts on 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us and celebrate the resurrection of our Lord Jesus Christ.
- 3. This coming Friday we will have Good Friday service a time of worship and reflection. The meeting starts at 7:30pm. Plan to come! You are welcome to bring lily flowers to commemorate Jesus's sacrifice on the cross.
- 4. Resurrection Sunday (Easter) is March 31. We are planning a baptism on that day! This afternoon there will be baptism class. Please contact elder Wen-dyi or Pastor Martin if you're interested in baptism.

- 5. If you are not part of a Cell Group meeting in a home during the week, we have a place for you. Let an elder or deacon know.
- 6. Church north gate entrance is still under repair. Please use south gate entrance to enter to the church parking lot. Sorry for any inconvenience.

Prayer Items:

- 1. Pray for the Pastoral Search Committee as they do their important work pray for unity, wisdom, and discernment. Pray for our next Chinese pastor as the Lord prepares him.
- 2. Sister Susan Kao Pray for the effectiveness of the treatment and insurance coverage.
- 3. Sister Su Reavis is recovering well. Pray for her swallowing pain to be cleared up. She's really thankful for the support she's received!
- 4. Pray that Paula's foster daughter, Lily, will get her needed visa to come here and for the provision of a house.
- 5. Please pray that the church's water leak restoration work can be done quickly and smoothly. Praise the Lord for the work already done! Pray for Brother Hank as he oversees the work.
- 6. Pray regarding this summer's missions work/trip for youth AND adults!
- 7. Pray for brothers and sisters who will be baptized on Easter Sunday. May the Holy Spirit guide them in giving a good testimony.
- 8. Pray for our church supported missionary organization and co-workers in C. Pray for the protection and provision.
- 9. Give thanks to the Lord for Jenny Fang and her team's safe return to Tulsa on 3/22 from Taiwan.
- 10. Please pray for Yongwei's parents' interview March 24 7pm Tulsa time in SH for visa to be able to visit. May the Lord give them favor.
- 11. Pray for Dr. Lee's lungs to get clearer and healthier for better breathing.
- 12. Pray for Sister Gigi as she seeks to comfort her mother and share God's truth with her in CH.

講道大綱 Sermon Outlines:

一 要耶稣作王

二 以耶稣为主